PRAVILA IZGOVORA U LATINSKOM JEZIKU
  

C se ispred -e, -i, -y, diftonga -ae i -oe izgovara C.
C se ispred -a, -o, -u ili konsonanta (suglasnika) izgovara K.
I se na početku reči, ako iza njega stoji vokal (samoglasnik), i u sredini reči između dva vokala izgovara J.
Skupina NGU se ispred vokala izgovara NGV.
QU se ispred vokala izgovara KV (qu je nerazdeljiva grupa, posle koje uvek dolazi vokal)

S se između dva vokala i u skupinama -ls, -ms, -ns, izgovara Z.
SU se ispred vokala, ako je nenaglašeno, izgovara SV.
TI se ispred vokala izgovara CI.
TI se ispred vokala izgovara TI ako ispred njega stoje -s, -x ili -t, u grčkim rečima i ako je ti naglašeno.
X se izgovara KS.
Y se izgovara I, a nalazi se u rečima grčkog porekla.
Z se u neolatinskim recima izgovara C, a u recima grčkog porekla Z.
 

DIFTONZI
 

AE se izgovara E.
OE se izgovara E.
Ako AE i OE nisu diftonzi, onda se na e stavljaju dve tačke (dijereza) ili znak za dugi ili kratki kvantitet, pa se oba glasa izgovaraju.
AU, EU, EI, UI se izgovaraju tako da se čuju oba glasa.
  

UDVOJENI SUGLASNICI
  

Dvojni konsonanti se sreću uglavnom u recima grčkog porekla, a izgovaraju se:

CH kao H.
PH kao F.
RH kao R.
TH kao T.
Dvostruki konsonanti (geminatae) izgovaraju se kao jedan glas, ali oštrije od jednostrukih:

PP se izgovara kao P.
MM se izgovara kao M.
RR se izgovara kao R.
LL se izgovara kao L.
SS se izgovara kao S.
CC se izgovara kao K ispred -a, -o, -u ili konsonanta.
CC se izgovara kao KC ispred vokala -e, -i, -y, diftonga -ae, -oe.
